
Suomen AA, Etelä-Suomen alue   pöytäkirja  6.6.2020 
        Karjaan AA-ryhmä 

 
 
 
 Ismo Karjaan AA-ryhmästä toivotti kokousväen tervetulleeksi. 
 
 
1.  Kokouksen avasi Vennu 
 
2.  Puheenjohtajaksi valittiin Vennu. 
 
3.  Sihteeriksi Kaisa. 
 
4.  Työjärjestys hyväksyttiin. 
 
5.  Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 
6.  SAAP:n puheenvuoron käytti Jarmo. Emme ole koronan vuoksi kokoontuneet. Kokous 
pidetään sitten, kun alle 50 henkilöä saa kokoontua. 
 
7.  SAAK:n puheenvuoro: Markus kertoi, että Tiedotuksiassa on tiedot seuraavasta 
kokouksesta. 
 
8.  Maailmanpalveluvaltuutettu ei ollut mukana tässä kokouksessa. 
 
9.  Vankilat ja laitokset. Kaisan mielestä tämän pitäisi olla kokouksen tärkein asia. Se, että 
kerromme, kuinka monta kävijää kokouksissa on ollut ja kuinka usein kokoonnutaan, ei 
edistä mitään. 
 
10.  Ryhmien asiat: 
 
 Vennu: Oitissa kokoyksissa noudatetaan 2 metrin välejä ja max 10 hlön 
 osallistumista. 
 Jarmo, Tammisaari”2”: ssa voidaan pitää vaikka 3 metrin etäisyyttä. Kävijöitä n. 5-7. 
 Maarit, Hyvinkään naisten ryhmä kokoontui eilen ensimmäistä kertaa tauon jälkeen. 
 Kävijöitä 4-12. 
 Pena, Hyvinkään AA ryhmä: kokoontuu 2 kertaa viikossa, 10-11 henkilöä. 
 Hyvinkääläiset käyvät joka torstai Lohjalla Sanas-kodissa, ulkotiloissa. Ryhmä  
 muuttaa Vehkojalle Elokuussa. 
 Markus, AA-ryhmä12: Ryhmätila oli kiinni kaksi kuukautta. On nyt auki, paitsi keittiö. 
 Kävijöitä maksimissaan 10. 
 Ismo Karjaan AA-ryhmä: on kiinni. Toiveissa on pitää poikkeuksellisesti 
 juhannusviikolla kokous. 
 Sven, Sveitsin ryhmä, Jokainen saa päättää, tuleeko. Ryhmällä menee helvetin 
 hyvin. Kävijämäärä on lisääntynyt. 
 Kaisa: Lopen AA-ryhmä ei ole toiminut. Vuokranantaja kielsi kaikki kokoontumiset 
 tiloissaan. 
 
11. Seitsemäs perinne tuotti 40,05 €. Se päätettiin lisätä kassaan. 
 
 



12. Muut esille tulevat asiat: 
Alueen sivulla pitäisi olla kokouskutsun yhteydessä myös asialista. 
Keskustelimme myös nettiryhmistä, tukimaksuista, YPAA:sta ja ennen kaikkea koronan 
vaikutuksesta ryhmien toimintaan. 
 
13. Seuraava kokous on Riihiryhmän tiloissa. Kaisa valtuutettiin selvittämään, milloin 
sopisi ryhmälle (marraskuussa). 
  
14. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.49. 
 
 
Läsnäolijat: 
 
Vennu, Hausjärven AA, puheenjohtaja, 
Jarmo, Tammisaari”2”-AA, ryhmäedustaja 
Maarit, Hyvinkään naisten ryhmä, ryhmäedustaja 
Pena, Hyvinkään AA ryhmä, ryhmäedustaja  
Markus, AA-ryhmä12, Lohja 
Ismo, Karjaan AA-ryhmä, ryhmäedustaja 
Sven, Sveitsin ryhmä, ryhmäedustaja 
Katja, Sveitsin AA 
Kaisa, Lopen AA, sihteeri, ryhmäedustaja 
 
 

pvm selite  tulot menot saldo 

11.01.19  147,70  147,70 

12.01.19 SJR Host   118,55  29,15 

12.01.19 lipas 51,00   80,15 

12.01.19 tarjoilu  15,00 65,15 

08.06.19 lipas  70,00    135,15 

21.09.19 lipas  42,25   177,40 

18.01.20 lipas  50,00   227,40 

06.02.20 SJR Host  128,68 98,72 

06.06.20 lipas 40,05  138,77 

     


